
KTK86 bestyrelsesmøde – Torsdag den 6. december kl. 18 
Adresse: Urbansgade 2, over gården (Tryk på knappen ejendomskontor) 

Tilstede: Benjamin, Cecilie, Dion, Maria, Jacqueline, Ronnie og Rikke 

Gæster: Tine og Jesper 

Afbud: Nikolaj og Jakob 

  

Referat fra mødet 25. oktober 2018 
 Der er et ønske om at opdatere Elite atleternes personprofiler. Hvem tager fat i den? 

-Eliteudvalget mener ikke, at der er behov for profilerne på hjemmesiden. Benjamin tjekker, hvor 

mange der besøger siden, og Cecilie følger op og tager kontakten til elitemedlemmerne. 

  

Meddelelse fra formanden 
 Målsætning 2019: Få klubbens medlemmer til at lave Danmarks bedste træningsmiljø for 

både elite og motionister 

 Hvor skal vi holde generalforsamling? 

 Zwift – starter op 1. januar 2019 - Hver onsdag kl. 17.30 – Samarbejde med Fritidshjemmet 

Skjold om aktiv e-sport.  

-Ekstraordinær generalforsamling afholdes lørdag d. 16. januar i klublokalet. 

-Klubben har modtaget 40.000 kr. til projektet med aktiv e-sport, som Dion er tovholder på og 

arbejder videre med. Yderligere besked meldes ud til medlemmerne, når det hele er faldet på plads.  

  

Aktivitetsudvalget 
 Nyt fra udvalget 

 Budgettal til 2019 

 Målsætning 2019 

 Stor ros til aktivitetsudvalget for en super god klubfest 

 Nytårsløb - Mandag den 31. december kl. 09.35 

 Andre gode forslag?  

-Julehygge i klublokalet i d. 15. december. 

-Fokus næste år kommer til at ligge på mindre sociale begivenheder efter træning - ud over 

klubfesten, selvfølgelig. 

-Budgettet bibeholdes på 20.000 kr. 

-Næste år skal udvalget huske at sende reminder ud til medlemmerne om at melde sig til klubfesten 

før 1. oktober, hvis de vil melde sig ud af klubben. Det gør tilmeldingsprocessen nemmere. 

-Dion melder sig til at lave glögg til nytårsløbet og tager klubteltet med . 

  

Stævneudvalget 
 Nyt fra udvalget 

 Budgettal til 2019 

 Målsætning 2019? 

-Intet nyt fra udvalget. 

-Intet budget – udvalget satser på sponsorgaver. 

-Målsætningen er at lave en super fed cup. 

  

Kommunikationsudvalget 
 Nyt fra udvalget 

 Budgettal 2019 

 Status omkring personfølsomme data GDPR – Vi kunne bruge noget fra klubmodul? 



 Instagramkonto – rundt blandt medlemmerne, stor succes- - pt 436 følger 

-Udvalget arbejder fortsat på GDPR og har kontakt til Erik. 

-Budget: 10.000 kr., bl.a. til at få taget nye billeder. 

-Instagram-kontoen kører rundt blandt medlemmerne, men Benjamin skal lave en beskrivelse af, 

hvad man må og ikke må poste på klubbens officielle konto for ikke at ryge i karambolage med fx 

Fitness World, som vi samarbejder med. 

 

Træningsudvalget 
 Nyt fra Udvalget 

 Budgettal 2019 

 Målsætning i 2019? 

 Henvendelse til Idrætshuset om start til løb (bruge skabe lørdage) 

 Status 

-Budgettet på 300.000 kr. fra sidste år skal overføres til næste år, da trænerudgifterne er de samme. 

Dog skal der yderligere afsættes 10.000 kr. til et nyt gebyr for leje af svømmehaller i vores allerede 

eksisterende træningspas. Derudover afsættes der ligesom i 2018 10.000 kr. til at leje baner i 

Bellahøj i sommerferien, hvor vi ikke har nogen indendørs træningstider. Dvs. at det samlede 

budget bliver på 320.000 kr. 

-Dion lægger en forsigtig føler ud hos Sparta om tilladelse til at løbe på Østerbro Stadion og bruge 

faciliteterne i Idrætshuset. 

-Svømmetrænerne opfordres til at gennemgå klubbens retningslinjer for banekultur, da der er 

kommet mange nye medlemmer. Cecilie gennemgår retningslinjerne for alle fællestræninger. 

  

Sponsorudvalget/tøjudvalget 
 Nyt fra udvalget 

 Budgettal 2019 

 Ny aftale med Kirofys – 35 % rabat af normalprisen for behandling 

-Klubaftenen gik godt. Der var fint fremmøde, og Kaiser Sport er ved at danne sig et overblik over, 

hvad der skal bestilles hjem, og hvad der er på lager. 

- 7 eliteatleter, der har brug for ITU-godkendte dragter, får en dragt fra Extreme. 8 får en Craft-

dragt, og 5 trøjer er blevet uddelt til eliten. 

-Regnskab sendes til kassereren inden for den næste uge. 

  

Eliteudvalget 
 Nyt fra udvalget (Tine kommer med nyt fra team Kbh) 

 Budgettal 2019 

 Målsætninger i 2019: At være den klub der tager flest medaljer til danske mesterskaber mm. 

-Klubbens elite har netop fået bevilget 67.000 kr. i støtte fra Team Copenhagen! 

-Ambitionen er at etablere en decideret ungdomselitetrænerfunktion, og Jens Petersen-Bach er 

interesseret i tage den rolle. Tine og Jens mødes med Team Copenhagen d. 13. december for at 

aftale nærmere, hvad pengene specifikt bruges til, og hvordan initiativet skal iværksættes. 

-D. 5. januar afholder udvalget infomøde for nuværende eliteatleter og eventuelt interesserede. 

-Af budgettet fra 2018 resterer 7.500 kr., der vil blive fordelt på licenser til eliten.  

-I 2019 vil budgettet på 30.000 kr. blive brugt på startnumre til DM-stævner til de eliteatleter, der 

repræsenterer klubben i klubdragt m.m. Klubben indkøber desuden dragter fra Xtreme til de atleter, 

der har behov for en ITU godkendt racedragt i klubbens design (forventet syv til otte atleter). 

  

Økonomi - Budget 2019 / Regnskab 2018  



 Ekstraordinær GF lørdag den 19. januar 2019- Sidste frist for at sende dagsorden ud til 

medlemmer torsdag den 19. december 

 Dagsorden til generalforsamlingen (Dion laver udkast til mødet) 

 Plan for sammensætning af regnskab og budget frem mod ekstraordinær GF 

 Status Økonomi pt 

-Benjamin opretter en begivenhed i klubmodul, så tilmelding til generalforsamlingen kan 

registreres. 

-Maria afslutter regnskab inden for uge og sender det videre til Flemming (revisor).  

-Regnskabet ser fint ud.  

  

Eventuelt 
-Vi har fået pengene fra Ironman for at hjælpe til. 

  

Næste møde: Torsdag d. 3. januar, hvis der er behov for at mødes. 

 

 

 


